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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

Z Á PIS NI C A  

z  V III .  z as adnu t i a  Ob e cn ého  za s t up i t e ľs t va  ob c e  Ok ol i č n á  n a  
O s tr ov e  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 27. 11. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:     Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúca úradu:    Ing. Adriana Tóthová, 
- vedúci oddelenia technických služieb:  Ing. Attila Kulcsár Szabó 
- hlavná kontrolórka:    JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
 
- poslanci:  Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová , Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török  

 
- hostia: Mgr. Anikó Ódor 

Evelin Hajtman 
 
Priebeh zasadania: 
Zasadnutie prebiehalo od 18:10 hod. do 21:08 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce, riaditeľku 
ZŠ a všetkých prítomných. Informovala prítomných, že zasadnutie OZ bolo zvolané v súlade 
s plánom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  Skonštatovala, že na zasadnutí OZ je prítomných 
9 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Prítomných oboznámila s  programom zasadnutia 
obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí 
poslanci Monika Csernyánszka a  Andrej Farkas a za zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. 
Pripomienky k  osobám overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neboli. 
Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o programe zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov 
zápisnice nasledovne: 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie   
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice  
3. Kontola plnenia uznesení  
4. Interpelácia 
5. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 

2018/2019 
6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s 

materskou školou s vjm  za školský rok 2018/2019 
7. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2020 



Strana 2 z 11 
 

9. Žiadosť hlavného kontrolóra 
10. Správa z kontroly poskytnutia sociálnej služby v obci Okoličná na Ostrove 
11. Všeobecne  záväzné   nariadenie č. 2/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na  dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Okoličná na 
Ostrove na rok 2020 

12. Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady na rok 2020 a ďalšie roky 

13. Prejednanie výsledkov verejných obchodných súťaží (záhrada a rodinný dom č. 59) 
14. Spôsob rekonštrukcie strechy krajčírskej dielne 
15. Návrh na odpísanie pohľadávok 
16. Úprava rozpočtu na rok 2019 
17. Žiadosti o dotáciu a ostatné žiadosti 
18. Návrh rozpočtu na roky 2020-2022 
19. Žiadosť o odkúpenie pozemku  
20. Informácie starostky 
21. Záver 

Výsledky hlasovania:                           
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               3 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Vidor Olláry)            
proti:         6 (Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, Bc. Zoltán  

Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita Nagyová, 
Mgr. Tivadar Török                                    

                                   zdržal/a sa:   0  
neprítomní pri hlasovaní:     0  

Pán poslanec Török navrhol preložiť na ďalšie zasadnutie OZ body programu –návrh na 
odpísanie pohľadávok, návrh na úpravu rozpočtu na rok 2019, žiadosti o dotáciu a ostatné 
žiadosti, návrh rozpočtu na roky 2020-2022. Pán poslanec Kucsora sa vyjadril, že o úprave 
rozpočtu by mali hlasovať na tomto zasadnutí, nakoľko je potrebné zabezpečiť plynulý chod 
obce. Zároveň navrhol do programu vložiť nové body, a to: určenie termínu stretnutia 
s vedením FC Okoličná na Ostrove, určenie termínu ďalšieho zasadnutia OZ, na ktorom by boli 
prerokované body, ktoré budú z programu zasadnutia vynechané. 
Následne poslanci hlasovali o  programe zasadnutia OZ, zapisovateľovi a overovateľoch 
zápisnice. 
Program zasadnutia: 

1. Zahájenie   
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice  
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Interpelácia 
5. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 

2018/2019 
6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s 

materskou školou s vjm  za školský rok 2018/2019 
7. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2020 
9. Žiadosť hlavného kontrolóra 
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10. Správa z kontroly poskytnutia sociálnej služby v obci Okoličná na Ostrove 
11. Všeobecne  záväzné   nariadenie č. 2/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na  dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Okoličná na 
Ostrove na rok 2020 

12. Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady na rok 2020 a ďalšie roky 

13. Prejednanie výsledkov verejných obchodných súťaží (záhrada a rodinný dom č. 59) 
14. Spôsob rekonštrukcie strechy krajčírskej dielne 
15. Určenie termínu stretnutia s vedením FC Okoličná na Ostrove 
16. Úprava rozpočtu na rok 2019 
17. Termín ďalšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
18. Žiadosť o odkúpenie pozemku  
19. Informácie starostky 
20. Záver 

zapisovateľ: Ing. Adriana Tóthová, 
overovatelia zápisnice: Monika Csernyánszka a Andrej Farkas 

Výsledky hlasovania:                           
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Kontrola plnenia uznesení  
Materiál bol zaslaný s pozvánkou. Pani starostka pripomenula, že v súlade s právnym 
stanoviskom JUDr. Sotolářa je potrebné zrušiť Zásady hospodárenia s majetkom obce Okoličná 
na Ostrove zo dňa 18. 11. 2009. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 59/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Interpelácia 
V rámci interpelácie neodzneli žiadne otázky, pripomienky. 
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Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 
2018/2019 
Materiál bol zaslaný s pozvánkou. Pani starostka otvorila diskusiu a vyzvala prítomných aby 
svoje otázky týkajúce sa správy položili pani riaditeľke. Do diskusie sa prihlásila pani 
poslankyňa Nagyová, ktorá sa pýtala na krúžky v MŠ, nakoľko žiadne nie sú uvedené v správe. 
Pani riaditeľka uviedla, že vlani neboli žiadne krúžky, ale tento rok je už krúžok slovenského 
jazyka. Ďalšou otázkou pani poslankyne bolo, že v správe sú vykázaní 3 pedagogickí 
zamestnanci, upratovačka a ostatný. Kto je vykázaný vrámci ostatní? Pani riaditeľka uviedla, 
že v rámci ostatných je vykázaná pani, ktorá vydáva stravu. Ďalšou otázkou pani poslankyne 
bolo, či sa organizujú spoločné akcie s rodičmi a deň otvorených dverí. Pani riaditeľka uviedla, 
že o spoločné akcie rodičia nemajú záujem, ale deň otvorených dverí sa organizuje každoročne. 
Ďalšie otázky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 60/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy s 
materskou školou s vjm  za školský rok 2018/2019 
Materiál bol zaslaný s pozvánkou. Pani starostka otvorila diskusiu a vyzvala prítomných aby 
svoje otázky týkajúce sa správy položili pani riaditeľke. Do diskusie sa prihlásila pani 
poslankyňa Nagyová, ktorá zablahoželala pani riaditeľke za dosiahnuté výsledky žiakov v 
súťažiach. Informovala sa, že prečo sa učitelia nezúčastňujú na ďalšom vzdelávaní. Pani 
riaditeľka uviedla, že ďalšie vzdelávanie v súlade s platnou legislatívou už absolvovali v 
predchádzajúcich rokoch. Ďalšou otázkou pani poslankyne Nagyovej bolo, o čom bol projekt 
»Járd végig!«Határtalanul Magyarországon. Pani riaditeľka uviedla, že v rámci projektu sa žiaci 
zúčastnili štvordňového bezplatného výletu s cieľom spoznania histórie a kultúrnych pamiatok 
maďarska. V ďalšom sa pani poslankyňa pýtala, kto sú metodici. Pani riaditeľkam uviedla, že 
na 1-4 je metodičkou Hortenzia Tarics a na 5-9 sú metodici podľa jednotlivých predmetov. Na 
záver sa pani poslankyňa poďakovala  pani riaditeľke, že na ZRPŠ informovala rodičov o 
zmenách vo financovaní od 1. 10. 2019. 
Ďalšie otázky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 61/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
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                                   zdržal/a sa:   0  
neprítomní pri hlasovaní:     0  

 
Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2020 
Plán zasadnutí bol zaslaný s pozvánkou. Pán poslanec Kucsora navrhol za miesto zasadnutí OZ 
v roku 2020 Miestne kultúrne stredisko a v týždni v ktorom sa zasadnutie OZ uskutoční hlásiť 
vo verejnom rozhlase minimálne trikrát dátum, čas a miesto tohto zasadnutia. Pán poslanec 
Török vyjadril podporu tohto návrhu. Po zapracovaní tohto návrhu do plánu zasadnutí obecného 
zastupiteľstva na rok 2020 sa pristpilo k hlasovaniu. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 62/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         1 (Eva Bohosová) 
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
  
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2020 
Materiál bol zaslaný s pozvánkou a zverejnený na www stránke obce. K predloženému 
materiálu neboli žiadne pripomienky. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 63/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Žiadosť hlavného kontrolóra 
Žiadosť bola zaslaná s pozvánkou. K žiadosti neboli žiadne pripomienky. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 64/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
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                                   zdržal/a sa:   0  
neprítomní pri hlasovaní:     0  

 
Správa z kontroly poskytnutia sociálnej služby v obci Okoličná na Ostrove 
Správa bola zaslaná s pozvánkou. Pani starostka odovzdala slovo pani hlavnej kontrolórke, 
ktorá informovala prítomných, že kontrola bola vykonaná v súlade s plánom kontrolnej činnosti 
na druhý polrok 2019. Opatrovateľskú činnosť pre 4 opatrovaných vykonávajú  2 
opatrovateľky, ktoré sú platené z nenávratného finančného príspevku MPSVaR SR.  V správe 
uviedla aj návrhy na ďalšie sociálne služby, ktoré môže obec poskytovať. 
Pani starostka dodala, že na čerpanie NFP boli už dve kontroly z agentúry MPSVaR SR bez 
kontrolných zistení. Iné pripomienky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 65/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Všeobecne  záväzné   nariadenie č. 2/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  
dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Okoličná na Ostrove na 
rok 2020 
VZN č. 2/2019 bolo v súlade so zákonom zverejnené na www stránke obce, na informačnej 
tabuli obce. V lehote na predloženie pripomienok neboli doručené žiadne pripomienky. 
Základná škola pripravila stručný prehľad  potrieb na jednotlivé druhy výdavkov aj podľa 
zdrojov krytia. V rámci diskusie sa pán poslanec Török opýtal, či deti zo sociálne 
znevýhodnených rodín chodia na obed. Pani riaditeľka odpovedala, že okrem 2-3 detí sa všetci 
stravujú. Kto sa nestravuje, tak len preto, lebo je veľmi prieberčivý, nie z finančných dôvodov. 
Pána poslanca Kucsoru zaujímalo, kde je v tabuľke uvedená dotácia zo ŠR. Obsah tabuľky 
vysvetlila pani riaditeľka ZŠ,. Pani starostka na doplnenie uviedla, že z dôvodu zníženia počtu 
detí v MŠ klesá dotácia pre MŠ a z dôvodu zvýšenia počtu žiakov a stravníkov sa zvyšuje 
dotácia pre ŠK a ZŠS. Pani Csernyánszka sa pýtala na financovanie originálnych kompetencií 
v trojročnom rozpočte. Bolo jej vysvetlené, že v návrhu rozpočtu na roky 2020-2022 sú v roku 
2020 uvedené súčiny počtu žiakov a dotácie na žiaka pri dotáciách na originálne kompetencie. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 66/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  
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neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Následne sa uzniesli na VZN č. 2/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Okoličná na Ostrove na rok 
2020 nasledovne: 
výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
VZN č. 2/2019 bolo prijaté jednohlasne, t. j. 3/5 väčšinou hlasov prítomných poslancov. 
 
Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na rok 2020 a ďalšie roky 
VZN č. 3/2019 bolo v súlade so zákonom zverejnené na www stránke obce, na informačnej 
tabuli obce. V lehote na predloženie pripomienok neboli doručené žiadne pripomienky. 
O slovo sa prihlásil pán poslanec Kulcsár, ktorý vo svojom vystúpení uviedol, že nie prvý raz 
sme svedkami toho, že samospráva znáša dôsledky rozhodnutí vlády. Neustále zvyšovanie 
poplatku za odpad nie je riešenie, žiaľ je potrebné zvýšiť poplatok na 7 centov na deň a 
obyvateľa, ale vhodnejším riešením by bolo dosiahnuť u obyvateľov, aby začali odpad 
separovať. Pani starostka uviedla, že už zriadením malej obecnej kompostárne sa značne zvýši 
% triedenia odpadu a zníži sa množstvo komunálneho odpadu. Pán poslanec Kulcsár sa 
vyjadril, že by bol rád, keby sa spolu s Ing. Attilom Kulcsár Szabóm spoločne pokúsili zvýšiť 
osvetu v obci ohľadom potreby separácie odpadu. Ako možnosť zhodnotenia vyseparovaného 
odpadu – papiera uviedol výrobu brikety z papiera. Pán poslanec Farkas sa vyjadril, že cieľom 
separácie by malo byť, aby občania, ktorí produkujú menej odpadu, alebo odpad separujú platili 
menej. Pani poslankyňa Csernyánszka navrhla rozmiestniť v obci kontajneri na separovaný 
odpad. Pani starostka uviedla, že s rozmiestnením kontajnerov má obce negatívne skúsenosti, 
nakoľko sa v nich nachádzalo všetko. Pani Csernyánszka navrhla, aby aspoň na sklo boli 
rozložené kontajneri. Pán poslanec Farkas dodal, že je potrebné zabezpečiť aj odvoz. Pán 
poslanec Kulcsár navrhol vrátiť sa k tomuto problému neskôr, po tom, ako zistia ako je to 
v okolitých dedinách, prípadne v okolitých štátoch, kde je separácia odpadu na vyššej úrovni, 
ale v každom prípade treba poveriť zodpovednú osobu zo strany obecného úradu, ktorá by to 
zistila. Pani poslankyňa Csernyánszka sa pýtala na dobu platnosti zmluvy s Clean City.  Pani 
starostka uviedla, že je uzavretá na dobu neurčitú s 3 mesačnou výpovednou lehotou. 
Iné otázky neboli.  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 67/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            
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proti:         1 (Anita Nagyová) 
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Následne sa uzniesli na VZN č. 3/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na rok 2020 a ďalšie roky nasledovne: 
výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         1 (Anita Nagyová)   
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
VZN č. 3/2019 bolo prijaté 3/5 väčšinou hlasov prítomných poslancov. 
 
Prejednanie výsledkov verejných obchodných súťaží (záhrada a rodinný dom č. 59) 
Prítomní boli pani starostkou informovaní, že boli vyhlásené dve verejné obchodné súťaže. Na 
záhradu a na rodinný dom so záhradou. Vo verejnej obchodnej súťaži, ktorá bola vyhlásená na 
záhradu bola v lehote na predkladanie ponúk predložená jedna ponuka. Predložila ju pani 
Ádámová za cenu určenú ako minimálne podanie. Vo verejnej obchodnej súťaži na rodinný 
dom so záhradou nebola doručená žiadna ponuka. Otázky v rámci diskusie neboli.  
 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 68/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 69/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
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Spôsob rekonštrukcie strechy krajčírskej dielne 
Spolu s pozvánkou bol zaslaný aj rozpočet na prestrešenie budovy vypracovaný K-PROJEKT 
– Ing. arch. Király Tiborom. Pani starostka informovala prítomných, že pred zasadnutím OZ 
bolo doručené ďalšie technické riešenie na opravu strechy krajčírskej dielne, ktoré predložila 
firma TT STAVBY s.r.o..  Túto ponuku dostali poslanci OZ na zasadnutí. Pani starostka 
uviedla, že ak by sa uprednostnilo technické riešenie navrhované firmou TT STAVBY s.r.o., 
bola by to bežná oprava strechy financovaná z bežných výdavkov. Ak podporia túto možnosť, 
je možné presunúť v rámci úprav rozpočtu finančné prostriedky z kultúry na túto opravu. Ako 
ďalšia možnosť je počkať na vyhlásenie výzvy a urobiť z tejto budovy Obecný dom  
a financovať celú prestavbu z projektu. 
O slovo sa prihlásil pán poslanec Farkas, ktorý sa vyjadril, že rozpočet predložený firmou K-
PROJEKT považuje za veľmi predražený a informoval sa ako by prebiehal proces verejného 
obstarávania. Pani Tóthová mu vysvetlila, že najprv je potrebné určiť PHZ a následne 
uskutočniť proces VO zaslaním výzvy na predloženie cenovej ponuky. Pán poslanec Farkas sa 
informoval o čom je druhé technické riešenie. Pán poslanec Olláry mu vysvetlil technológiu 
izolácie s keramickým posypom. Uviedol, že ak by sa neskôr rozhodlo o zabudovaní podkrovia, 
alebo vybudovaní ďalšieho nadzemného podlažia, tento posyp nie je potrebné odstraňovať. 
Použitím tejto technológie sa dá zachovať budova. V ďalšom sa pán poslanec Farkas vyjadril, 
že za projekt vypracovaný firmou K-PROJEKT by sa nemala zaplatiť plná cena, a navrhuje 
využiť technológiu navrhnutú firmou TT STAVBY s. r. o.. Ďalšia jeho otázka sa týkala stavu 
odkvapu. Na ktorú odpovedal pán Ing. Kulcsár Szabó, že na budove nie je odkvap. Pán poslanec 
Farkas navrhol spolu so strechou urobiť aj odkvap. Ďalšie otázky neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 70/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Určenie termínu stretnutia s vedením FC Okoličná na Ostrove 
Pán poslanec Kucsora informoval prítomných, že sa priebežne dohodol s vedením FC Okoličná 
na Ostrove na stretnutí, na ktorom by sa prejednalo akým spôsobom by ďalej fungoval šport 
v obci a hľadalo by sa riešenie na ďalšie fungovanie FC Okoličná na Ostrove  na deň 2. 12. 
2019 od 18:30 hod. v zasadačke OcU. Bol by rád, keby sa na tomto stretnutí zúčastnili poslanci 
OZ aj pani starostka. Zároveň poprosil pani riaditeľku ZŠ, aby sa aj ZŠ pričinila o podporu 
športu medzi žiakmi. Pani riaditeľka uviedla, že v rámci rozvrhu hodín majú žiaci zvýšený  
počet hodín telesnej výchovy.  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 71/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  
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za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Úprava rozpočtu na rok 2019 
Kompletný materiál spolu s návrhom rozpočtového opatrenia č. 6 a so zdôvodnením úprav bol 
zaslaný s pozvánkou. Pani Tóthová prítomným po položkách príjmov aj výdavkov vysvetlila 
prítomným potrebu navýšenia, resp. dôvody zníženia rozpočtu na jednotlivých položkách. 
V súlade s uznesením č. 70/2019 bol zapracovaný presun prostriedkov z kultúry na OcU vo 
výške  4 000,00 medzi položkami 630. Otázky k tomuto bodu programu neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 72/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               5 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Bc. Zoltán  Kucsora, 
MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor Olláry,)            

proti:         0  
zdržal/a sa:   4 (Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, Anita Nagyová, 

Mgr. Tivadar Török) 
neprítomní pri hlasovaní:     0  

 
Termín ďalšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Pani poslankyňa Csernyánszka navrhla termín ďalšieho zasadnutia na 17. 12. 2019 od 18:00 
hod. na ktorom by bol prerokovaný trojročný rozpočet, žiadosti o dotácie a návrh na odpísanie 
pohľadávok.  Pripomienky k návrhu neboli. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 73/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Žiadosť o odkúpenie pozemku  
Materiál aj s návrhom uznesenia bol zaslaný s pozvánkou. Otázky k tomuto bodu programu 
neboli.  
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 74/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
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Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Informácie starostky 
Pani starostka informovala prítomných, že firma  Lebeco predložila ponuku na ambulantný 
predaj pekárskych výrobkov. Uviedla, že v ponuke majú vyše 120 druhov výrobkov. 
Informovala sa u starostov v okolitých obciach, ktorí majú na tento spôsobom predaja pozitívne 
ohlasy od obyvateľov, hlavne starších, ktorým privezú pekárske výrobky až pred bránu. Slová 
starostky potvrdila aj pani hlavná kontrolórka na základe skúseností v obci Kameničná. 
Poslanci Nagyová a Farkas sa zhodne vyjadrili, že umožnením ambulantného predaja pre 
Lebeco by sa značne znevýhodnili miestni podnikatelia prevádzkujúci obchody na území obce. 
Pani poslankyňa Csernyánszka položila otázku, prečo o tom musí rozhodnúť OZ. Pani hlavná 
kontrolórka sa vyjadrila, že podľa nej je to zaberanie verejného priestranstva. Pani starostka 
uviedla, že sa pýtala svojich kolegov, ako to riešili vo vlastnej obci. Niektorí nechali rozhodnúť 
OZ, niektorí vydali povolenie na ambulantný predaj. 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 75/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)            

proti:         0  
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
Pani starostka pripomenula prítomným, že obecné Vianoce budú 13. 12. 2019, na ktoré ich 
zároveň srdečne pozvala. 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 21:08 hod.. 

 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                ................V. R. ........................... 

                         

 

...............V. R. .....................  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

Štefan Antala      ........................................ 

Eva Bohosová                   ........................................ 


